

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

7D5N 东京 / 富士山 / 涩谷 +1天自由活动

Mt. Fuji











SCHEDULE

DEPARTURE ₹ TOKYO

(MOB/-/

☑ Check in Hotel

TOKYO 🖨 MT.FUJI

(B/L/D)

- ☑ Oshino Hakkai
- ☑ Sengen Shrine

☑ Seasonal Visit :

- Lake Motosu (Shibazakura estimate: 20th Apr - 25th May)
- Oishi Park (Maple Leaf estimate: Late Oct - Late Nov)
- Fujiten Snow Resort (Winter: Dec-Feb)
- Owakudani (Other than above season)

MT.FUJI 🖨 YOKOHAMA TOKYO (B/L/D)

☑ Mt. Fuji 5th Station (Subject to weather condition)

- (DIY Cup Noodle)
- ☑ Diver City Tokyo Plaza

TOKYO 🛱 SHIBUYA **TOKYO**

(B/-/-)

- ☑ Train Experience (Tokyo Shibuya)
- ☑ Hachikō Memorial Statue
- ☑ Miyashita Park
- ☑ Shibuya Yokocho

TOKYO

D₆

TOKYO 🖨 HANEDA **₹ DEPARTURE**

(B/L/D

- ★ Japanese Set

★ BBQ Buffet

Senso-Ji (Asakusa Kannon Temple) ☑ Nakamise-dori Shopping Street

- ☑ Ginza
- ☑ Duty Free Shop
- ☑ Shinjuku Kabuki-Cho

D7

ARRIVAL

(MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

TOKYO

- Sensoji (Asakusa Kanon Temple) the temple is dedicated to the god of mercy, Kanon. And is famous for its Kaminari-mon or Thunder Gate. And you could walk along Nakamise Shopping Arcade, is bustling with people buying traditional Japanese snacks, which you could see many snack stalls demonstrate how they make it and then sell it still piping hot.
- Mount Fuji Mt. Fuji, rising above the clouds, is the symbol of Japan and has provided a spiritual basis for the Japanese since ancient times, with the height of 3776m high. Owakudani Valley - An area with active volcanic zone where sulphurous fumes, its "Black jewel eggs" cooked in the area's thermal heat sources, are a Hakone specialty.

HAKONE

Owakudani - is one of most famous viewpoints in Hakone, where you can observe the intense volcanic activity from up close. It is said that this place came to be thanks to a phreatic eruption and pyroclastic flow that occurred almost 3000 years ago. The peculiar sulfur smell that spreads throughout the area was the reason behind its second name from the past, Jigokudani (Hell Valley).

SHIBUYA

- Shibuya Yokocho This brand-new food street in Shibuya is about 100 meters long. It has a total of 19 specialty restaurants, such as original restaurants, bars, and pure teas that pursue nature, covering Hokkaido, Tohoku, Kanto, Yokohama Chinatown, and Hokuriku. Of course, Japanese sake and soju are also indispensable to match. What's even more special is that Bon Odori or singer performances are held from time to time.
- Miyashita Park "RAYARD MIYASHITA PARK", a commercial facility with a total length of about 330 meters, has many shops, restaurants and small streets. You can go shopping here to relieve stress, or sit in a cafe with a relaxing atmosphere and sip coffee while watching the passers-by or reading a book. . There are ice skating rinks, rock climbing walls, and beach venues in Miyashita Park. You can come here to play beach volleyball and experience a unique experience in the center of Tokyo.



√ 5 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

★ Toban Yaki ★ Ramen Set

HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

✓ JAL City Haneda or similar class

x 1 Night

✓ Fujimihana Resort Hotel or similar class

x 1 Night

x 3 Nights

✓ Sunshine City Prince Hotel / Dai-ichi Hotel Ryogoku / Shinjuku Washington Hotel or similar class

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.





精简行程

启程 🛪 东京 第一天

(机上用餐/-/-

☑ 入住酒店

东京 🖨 富士山

(早/午/晚)

- ☑ 忍野八海
- ☑ 浅间神社
- ☑ 季节性参观:
 - 本栖湖(赏芝樱预计: 4月20日-5月25日)
 - 大石公园

(赏红叶及网红扫把草预计: 10月下旬-11月下旬)

- 天神山滑雪场 (冬天: 12-2月)
- 大涌谷(其他季节)

富士山 🖨 横滨 🖨 东京 第三天 (早/午/晚)

- ☑ 富士山-登上五合目观美景(视天气而定)
- ☑ 横滨拉面博物馆(DIY标面)
- ☑ 台场购物广场

第四天 东京 🖨 涩谷 🖨 东京 (早/-/-

- ☑ 电车体验 (东京-涩谷)
- ☑ 涩谷忠犬八公雕像
- ☑ 宫下公园
- ☑ 涩谷横町

第五天 东京

(早/-/-

☑ 自由活动

东京 🗐 羽田 🛪 回程

(早/午/晚)

- ☑ 浅草雷门观音寺
- ☑ 仲见世商店街
- ☑ 银座
- ☑ 免税店
- ☑ 新宿歌舞妓町

抵达 第七天

(机上用餐)

观光景点:

京京

- 浅草寺 建于7世纪的佛庙,其象征物是风雷神门,上面挂着写有"雷门" 两个字的大红灯笼,这里每天都有前来参拜的观光客,终年熙熙攘攘。您 也可在该寺前的热闹街道"仲见世"购物,此处满布出售纪念品的小店及 当地 小吃的日式店铺。
- ◆ 富士山 富士山海拔3776米,是日本第一高峰。它气势雄伟,为其它山峰 所不 及,呈圆锥形的山姿十分优美,常常被用来作为绘画和文学的创作题 材,它作为日本的象征,名扬全世界。

箱根

箱根大涌谷 - 为300年前火山爆发的火山口,每当起风时,带着硫磺味的浓 烟 弥漫期间时,形成特殊景观。登上山顶,有用火山温泉煮熟的「黑鸡蛋 」,据日本人说吃一个可长寿7年。

- ◆ **涩谷横町** 这条位于涩谷的崭新美食街,全长约100公尺,共有追求自然的 原味餐厅、酒吧、纯吃茶等合计19家特色餐饮进驻,网罗北海道、东北、关 东、横滨中华街、北陆、近畿、东海、中国、四国、九州、冲绳甚至韩国 的传统在地美食, 当然也少不了日本酒及烧酒来搭配, 更特别的就是不定 期举办举办盆舞或歌手表演,不只料理好吃吸睛度也高!
- ◆ 宮下公园 全长约330米的商业设施"RAYARD MIYASHITA PARK"有许多 商店、餐厅及小街,可来此购物纾解压力,或坐在气氛放松的咖啡馆一边 品尝咖啡一边观察行人或读书。宫下公园内有滑冰场、攀岩墙、沙滩场地 ,可来此玩沙滩排球感受身处东京中心的独特体验。当然还有公园必备的 绿色开阔空间、让您在涩谷的喧嚣中放松休息。



✓ 5 早餐/3 午餐/3 晚餐

风味餐:

★ 陶板烧定食 ★ 拉面定食 ★ 日式定食

★ 烧肉任食



酒店住宿(5晚)

✓ 羽田JAL City酒店或同级

x 1 晚

✔ 富士美华温泉酒店或同级

x 1 晚

✓ 太阳城王酒店 / 两国第一酒店 / 新宿华盛顿酒店或同级

x 3 晚

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

General Information

· 日本 JAPAN ·

货币 Currency	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡在日本都能通行 * Credit card are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate	100 JPY = MYR 3.70 100 日元 = 马币 3.70 *Subject to currency of the day* *以当天厂率为准*	拨号代码 Dial Code	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage	Voltage - almost always 100 V 电压 - 100 伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本 标准时差快 马来西亚 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Spring 春季 Summer ? 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Aug 20℃ - 6℃ 28℃ - 19℃	9) S Se	wutumn 秋季 □ Winter 冬季 月 – 11月 12月 – 2月 iep to Nov Dec to Feb 13℃ - 3℃ "Subject to weather of the day" "以当天气报告为准"
飞机型号 Aircraft Type	A330		
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	
	GD Partner:	70.52	



GD Partner: